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Un any més, ja ha passat la Festa Major i ens agrada comentar cosetes que ens han fet 

saber la gent, que hem sentit o bé de collita pròpia. Algunes ens han agradat i d’altres 

potser no tant, però, encara tenim el dret a decidir si ho comentem, o no. Faltaria més!! 

Evidentment, volem comentar coses de la programació que és més aviat diferencial o no 

gens habitual. No pas tot, exhaustivament.  

 

 

Per exemple, l’exposició de fotos del Quimet Corts de l’Associació “Deixa’t Abraçar” 

ens va agradar molt, així com també l’homenatge al Baptista Nogués “Melitino”, en la 

sessió de “Cine mut”, amb música de piano, que l’Associació CREIX va projectar a la 

Casa de Cultura el 21 de setembre. Molt reeixit!! El concert de gralles la Canya d’Or de 

Reus, ens entusiasmà molt perquè són, però que molt bons, i és un concert cada 5 anys. 

També apuntem la publicació del llibre sobre l’antic orgue de Mont-roig del Joan M. 

Martí, pura història! També aplaudim que la Casa de la Vila hagi escollit una entitat per 

fer el pregó de Festa Major (una forma d’agrair a les entitats la seva feina). No ens ha 

agradat que del programa de festes, del preciós dibuix de la façana de l’església parroquial 

hagi desaparegut el magnífic Sagrat Cor de pedra que hi ha (?). Però no passa res... 
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No ens ha agradat que el concert Jove es suspengués per “culpa del vent”, tota vegada 

que se sabia de feia dies que n’hi hauria i, en canvi, es trobà una perfecte solució (que 

aplaudim) pel dinar de la festa de la Vellesa (també per culpa del vent) del 3 d’octubre.  
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Aplaudim que la Casa de la Vila ha tornat a posar al programa de festes, l’horari de la 

Missa de Festa Major. També aplaudim el Mercat de Sant Miquel que dona caliu i color 

a la Festa Major al casc antic i entenem que fou una bona idea ara fa 20 anys (començant 

pel mercat medieval). Bona feina de l’associació el Portal. L’espectacle Sherezade (de 

gimnàstica i circ) també agradà molt i hi hagué molta gent. També forts aplaudiments per 

als Xuts amb “Dames i Vells” que, un cop més, se’n foten del mort i de qui el vetlla). 

 

Bona idea de tornar a portar una cobla per a ballar sardanes i creiem que el concert de 

Festa Major s’hauria de tornar a oferir a la plaça de Mn. Ivern, com abans (hi hauria més 

silenci; hi ha solució tot i el Mercat). Tampoc és bon lloc fer actuar la Coral Sant Miquel 

al mig de la festa: la canalla corre, xivarri, algun crit, la gent no para... Crec que les 

persones que canten es mereixen bastant més de silenci. O es canvia el lloc. 

 

El teatre sempre ha agradat a Mont-roig i no pas tant el ball, però això no és pas una 

crítica, és una constatació. En fi, com tot en la vida, és opinable i de les crítiques també 

se’n poden treure conclusions, per millorar. Nosaltres ens quedem en què, un cop més, 

s’ha demostrat que les activitats organitzades per entitats locals tenen molta acceptació i 

resulten molt reeixides; per tant, com vam poder sentir al pregó: suggerim que es destinin 

més diners a la Cultura. I, si no hi ha pressupost, també hi ha solució. Gràcies per llegir-

nos!! 


